
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 29. ledna 2024, korespondenčně 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, M. Vojáček, J. Gurkovský, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel 
soutěží) 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  
Aktuálně nejsou v připomínkovacím řízení žádné materiály. 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

Do termínu jednání KS nepřišla ze strany oddílů žádná připomínka. Členové KS tedy materiál dále neprojednávali 
a v návrhu termínové listiny došlo pouze k drobným úpravám vzhledem k termínům Poháru mistrů a Kempů talentované 
mládeže. 

- Úkol: předložit materiál na únorové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 15. 2. 2024 

Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 23/24 a návrh Projektu 1. ligy žen 24/25 

Členové KS se shodli na závěru navrhnout VV pokračovat v projektu. 

- Úkol: předložit materiál na únorové jednání VV 

- zodpovídá: Z Mlčoušek  termín: 15. 2. 2024 

Návrh úprav soutěžích předpisů a směrnic 
KS projednala návrh materiálu a shodla se na jeho podobě. 

- Úkol: předložit materiál na únorové jednání VV 

- zodpovídá: Z Mlčoušek  termín: 15. 2. 2024 

Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží 

KS se bude materiálem zabývat na svém březnovém jednání. 

- Úkol: předložit materiály na březnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 29. 2. 2024 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Rozhodnutí ORK o odvolání oddílu 1. SFK Havířov 

Členové KS se zabývali rozhodnutím ORK o odvolání oddílu 1. SFK Havířov proti zpoplatnění pozdě podané žádosti 
o změnu utkání. ORK dospěla k názoru, že formálně nebyl odvolateli uložen poplatek za pozdně podanou žádost, nýbrž 
pokuta. V napadeném rozhodnutí se slovo „pokuta“ objevuje celkem třikrát a může tak dojít k mylnému dojmu, že došlo 
k uložení trestu. ORK tedy věc vrátila k novému rozhodnutí KS s doporučením, aby rozhodla o zpoplatnění žádosti, 
a nikoliv o uložení pokuty. Členové KS se shodli na tom, že původní rozhodnutí o zpoplatnění změny utkání, které je ve 
FISu uloženo jako „Pokuta“ bude zrušeno a bude nahrazeno rozhodnutím o zpoplatnění změny utkání, ve kterém výraz 
„pokuta“ nebude uveden. 

- Úkol: zrušit původní a zadat nového rozhodnutí do FISu 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 10. 2. 2023 

Povolení hrát s míčkem oranžové barvy – FbC Barracudas Slaný, hala SH Slaný - Háje 

KS rozhodla o schválení žádosti oddílu FbC Barracudas Slaný o povolení používání míčku oranžové barvy při domácích 
utkáních pořádaných v nové hale SH Slaný – Háje v soutěžním ročníku 2023/2024. Důvodem žádosti je světlý hrací povrch 
sportovní haly, který neumožňuje používání míčků bílé ani vanilkové barvy. Vlivem barvy povrchu se míček standardní 
barvy ztrácí z dohledu jak hráčům a rozhodčím, tak i divákům. V souvislosti s tímto rozhodnutím je oddíl povinen uvádět 
v hlášence o utkání informaci o použití míčku oranžové barvy a předložit povolení rozhodčím před každým utkáním. 
 
Dne 2. 2. 2024 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 4. 3. 2024 od 18:30 hod. v Brně. 


